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Protokoll från Lokala Pensionärsrådet 
 
Sammanträdesdatum: 2025-02-11 
Plats:  Kommunhuset, Nossan 
Tid:  kl. 14:00-15.41 
 
Närvarande från Herrljunga kommun: 
Mats Palm, kommunstyrelsens ordförande 
Leon Gårdstrand utredningssekreterare  
Susanne Johnsen, verksamhetschef socialförvaltningen §§ 1–4 
Mariana Andersson, stabschef socialförvaltningen §§ 1–4 
 
Närvarande från föreningar:  
Birgitta Larsson, PRO Herrljunga 
Rolf Kry, SPF Knutpunkten 
Anne-Cathrin Cammersand, PRO Herrljunga 
Ulla Franzén, PRO Gäsene 
Ulla Wendel, PRO Gäsene 
Laila Palmén, PRO Herrljunga 
Jan Andersson, PRO Gäsene 
 
Förhinder/deltar inte på dagens sammanträde: 
Gunnar Andersson, 2:e vice ordförande i kommunstyrelsen 
Emil Hjalmarsson, samhällsbyggnadschef 
Jennie Turunen, socialchef 
Lisbeth Dalqvist, SPF Knutpunkten 
Viola Wigertsson, PRO Herrljunga 
Kerstin Johansson 
Jan Bengtsson, PRO Herrljunga 
Ann-Marie Ulvebro, PRO Gäsene 
Uno Sandfridsson, SPF Knutpunkten 
Ingbrith Torstensson, SPF Knutpunkten 
 
§ 1 Mötet öppnades 
Ordföranden hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 
 
§ 2 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställs.  
 
§ 3 Val av justerare 
Laila Palmén och Birgitta Larsson utses till justerare för dagens protokoll. 
 
§ 4 Socialförvaltningen informerar 
Susanne Johnsen, verksamhetschef i socialförvaltningen, informerar rådet om följande: 
 

• Tecknande av försäkringar på omsorgsboende. Varje enskild individ behöver teckna hem- 
och olycksfall försäkring för sig själva på omsorgsboende. 

 
Mariana Andersson, stabschef i socialförvaltningen, informerar rådet om följande: 
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• Den senaste antagna taxan i Kommunfullmäktige för avgifter i äldreomsorgen 2025. 
• Högkostnadsskyddet och vilka området det innefattar för brukare och kostnader som det 

inte innefattar vilket är hyra, kosten och förbrukningsvaror. 
• Avgiftsberäkning sker efter en inlämnad inkomstförfrågan från brukare, kommer att skickas 

ut under våren 2025. Skickas ut information om detta årligen. 
• Högkostnadsskyddet erläggs om det finns avgiftsutrymme. Kan då ansöka om jämkning av 

kostavgift och/eller dubbla boenden. Båda delarna ansöker man om hos 
avgiftshandläggaren. 

 
§ 5 Kommunstyrelsen informerar 
Mats Palm, kommunstyrelsens ordförande, informerar rådet om följande: 
 

• Uppdaterat utskick från MSB om civil beredskap och kommunens ansvar.  
• Elförsörjning i kommunen och inköp av elgeneratorer. 
• Kapaciteten av nödvatten utökas genom nya tankar och planerna framöver.  
• Högre krav på kommuners ansvar att hjälpa invånare efter 7 dagar.  
• Säkerhet på samhällsviktig infrastruktur.  

 
§ 6  Samhällsbyggnadsförvaltningen informerar 
Emil Hjalmarsson, samhällsbyggnadschef, har förhinder och kan inte närvara på dagens möte. Han 
har stämt av med Mats Palm innan mötet. Mats Palm, kommunstyrelsens ordförande, informerar 
rådet om följande: 
 

• Renovering av Hemgården och Altorpsskolan. 
• Planer för Gäsenegården trygghetsboende.  
• Nybildad förening Gäsenegårdens vänner som bedriver Kaféverksamhet. 

 
§ 7  Sammanträden 2025 
 
Mats Palm, kommunstyrelsens ordförande, föreslår följande sammanträdesdagar under 2025:  

• Tisdag 13/5 kl.14.00-16.00 
• Tisdag 9/9 kl.14.00-16.00 
• Tisdag 18/11 kl.14.00-16.00 

Mats Palm frågar om rådet beviljar förslagen vilket de gör. 
 
§ 8 Övriga frågor  
 

• Fråga om försäkring på SÄBO (särskilt boende för äldre): Rolf Kry frågar om vilka 
försäkringar som kommunen har för de boende på SÄBO. Susanne Johnsen besvarade 
frågan i § 4. 

• Fråga om kostnader för äldreboende: PRO har fått till sig att Herrljunga kommun prismässigt 
ligger högt för dem som bor på äldreboende i kommunen. Hur kommer det sig att Herrljunga 
kommun har högre priser/kostnader än andra kommuner? Mariana Andersson besvarade 
frågan i § 4.  

• Önskemål om att hantera den skylt som beskrivs som halv vid Gäsenegården, Mats Palm 
tar ärendet vidare till Emil Hjalmarsson. 

 
§9  Nästa Möte 
 

• Nästa möte för det Lokala Pensionärsrådet är tisdagen den 13/5 kl.14.00-16.00. 
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Vid protokollet: 
 
 
 
Leon Gårdstrand   Mats Palm  
Sekreterare    Mötesordförande 
 
 
Laila Palmén PRO Herrljunga  Birgitta Larsson PRO Herrljunga 
Justerare    Justerare 
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Elektroniska underskrifter 

Det här dokumentet har skrivits under elektroniskt av en eller flera personer 

Alla elektroniska underskrifter listas i signaturpanelen. De tio första underskrifterna listas även på den här sidan. 

Detta dokument med sina elektroniska underskrifter gäller som självständig handling och uppfyller krav på avancerade 

elektroniska underskrifter enligt eIDAS. 

Varje underskrift kan valideras med en PDF-läsare med stöd för signaturvalidering eller med SignPorts valideringstjänst. 

Andra valideringstjänster kan användas förutsatt att dessa uppfyller de tekniska kraven enligt internationella standarder. 

Om dokumentet skrivs ut på papper, eller om dokumentet ’skrivs ut’ till ett nytt PDF-dokument, följer de elektroniska 

underskrifterna inte med. Endast det elektroniskt underskrivna originaldokumentet går att validera. 

* Värden markerade med en asterisk har validerats mot beviset från den legitimeringstjänst som användes för underskriften. 


	Protokoll från Lokala Pensionärsrådet

		2025-02-17T10:10:29+0000


		2025-02-17T16:01:32+0000


		2025-02-20T10:48:44+0000


		2025-02-24T10:21:05+0000




